

ESG Reporting Tool

Let the Environmental, Social and Governance (ESG) Reporting Tool take care of the data



Board-level decisions

- Reliable and robust data, compared against industry benchmarks to give confidence in decision making
- Aggregated group-level and segment breakdown specific to your business, for example covering different locations or industries
- Data analytics on year-on-year trends and progress against targets



Compliance, investor relations and corporate communications

- Built-in stakeholder engagement and materiality assessment and results
- User-friendly and bilingual dashboards available at any time for communications with stakeholders
- Signposting for listing rule requirements and broader indicators



Example use case

- HKEx listing rule upgrades on ESG disclosures effective for financial years commencing on or after 1 July 2020
- Mandatory “comply or explain” disclosures broadened e.g. including board oversight responsibilities and climate change exposure details
- Tool helps to collect, analyse and convert your data for General Disclosures and Key Performance Indicators
- ESG report generated to address stakeholder expectations

Challenges from clients

“We need to allocate a lot of manpower to collect and consolidate ESG data each year”

“We are unsure of the completeness and quality of our ESG data”

“We don’t understand what our ESG data mean to us and our key stakeholders”

Data Collection

Import / Input

- Multi-location
- Multi user access

Data Analysis (Cleansing, consolidation, conversion)

ESG Reporting Tool

Digital / web-based / technology-enabled

Data Insights and Disclosure

Export / Output

- Dashboard
- ESG Report

Project Management

Key features

- User-friendly interface for data input
- Simultaneous user access from multiple locations
- Collection of qualitative and quantitative ESG data
- Technology-enabled real time monitoring of project workflow
- Data validation and consolidation
- Audit trail of data to assess reporting boundaries and facilitate ESG data assurance
- Conversion of raw data into key performance indicators (KPIs) for disclosure using latest conversion factors
- Generate a customised ESG report
- Visualise data trends in an interactive dashboard with KPIs tailored to your business
- Facilitate benchmarking ESG performance against industry average

Key benefits

- Streamlined and reliable data collection processes for ESG report preparation
- Centrally maintained data, transparent and sharable with multiple users across the business
- Raw data conversion into KPIs for disclosure
- Auditable and verifiable outputs to boost confidence in accuracy of ESG report
- Timely, readily available and analysed ESG data for communications with stakeholders

Contacts



Amy Cai

**Mainland China and Hong Kong
ESG Managing Partner**

+86 (21) 2323 3698

amy.cai@cn.pwc.com



Sammie Leung

**Hong Kong
Climate and Sustainability Partner**

+852 2289 3188

sammie.sw.leung@hk.pwc.com

www.pwccn.com

www.pwchk.com

This content is for general information purposes only, and should not be used as a substitute for consultation with professional advisors.
© 2021 PwC. All rights reserved. PwC refers to the PwC network and/or one or more of its member firms, each of which is a separate legal entity.
Please see www.pwc.com/structure for further details.

ESG报告工具

解放双手，用ESG（环境、社会及治理）报告工具处理数据



管理层决策

- 具有可靠性和稳健性的数据，通过与行业基准比较，为决策制定提供有力支撑
- 适用于您业务的特定数据汇总与细分，如跨地点、跨行业的数据处理
- 数据分析为跨年度同比趋势以及目标实现进度追踪提供技术支持



业务合规、投资者关系和企业沟通

- 内置持份者参与和重要性评估及其结果
- 基于用户体验设计的双语数据仪表盘协助您随时与持份者进行沟通
- 清晰列示香港交易所上市公司指引中对环境、社会和治理(ESG)的相关要求以及更多相关指标供您随时参考



适用范例

- 香港交易所上市公司指引中有关ESG披露的新增内容（于自2020年7月1日或之后开始的财年生效）
- 强制性“遵守或解释”披露项的增加（例如：董事会监督职责、关于气候变化风险敞口的详细披露）
- ESG数字化报告工具可助您收集、分析和转换ESG数据，从而满足一般披露和关键绩效指标披露的相关要求
- 生成ESG报告，达成持份者期望

客户的痛点

“我们每年需要分配大量人力来收集和整合ESG数据”

“我们不确定我们的ESG数据的完整性和质量”

“我们不了解我们的ESG数据对公司和主要的持份者意味着什么”

数据收集

导入/输入

- 多地点
- 多用户访问

数据分析 (数据清洗、整合和转化)

ESG报告工具

数字化/基于网络/技术驱动

数据解读和披露

导出/输出

- ESG数字仪表盘
- ESG报告

项目管理

主要特征

- 基于用户体验设计的数据输入界面
- 可以从多个地点同时访问
- 收集定性和定量的ESG数据
- 技术驱动的项目流程实时监控
- 数据验证和数据整合
- 审计数据跟踪，评估报告边界，以促进ESG数据鉴证服务
- 使用最新的换算因子，将原始数据转换为关键绩效指标（KPI）进行披露
- 生成ESG报告
- 在交互式数据仪表盘中选择使用适合您业务的KPI，实现数据趋势的可视化
- 协助您将ESG绩效与行业平均值进行基准比较

主要优势

- 简化、可靠的数据收集流程，以提高ESG报告准备效率
- ESG中央数据库，保证数据透明，可跨业务、多用户共享
- 原始数据转化为KPI进行披露
- 可审核、可验证的数据输出，以提升对ESG报告准确性的信心
- 提供及时、可随时获取，经过专业分析的ESG数据，以协助您同持份者高效沟通

联系方式



蔡晓颖

ESG可持续发展主管合伙人
普华永道中国内地及香港地区

+86 (21) 2323 3698

amy.cai@cn.pwc.com



梁小慧

气候变化与可持续发展合伙人
普华永道香港

+852 2289 3188

sammie.sw.leung@hk.pwc.com

www.pwccn.com

本文仅为提供一般性信息之目的，不应用于替代专业咨询者提供的咨询意见。

© 2021 普华永道。版权所有。普华永道系指普华永道网络及/或普华永道网络中各自独立的成员机构。详情请进入www.pwc.com/structure。PMS-002063